
 

 

НАЦИОНАЛНА ЗДРАВНООСИГУРИТЕЛНА КАСА 
София 1407, ул. „Кричим” № 1  

 

 

 

 

СТЕНОГРАФСКИ ПРОТОКОЛ 

ОТ ЗАСЕДАНИЕ НА НАДЗОРНИЯ СЪВЕТ НА НЗОК 

01 НОЕМВРИ 2023 ГОДИНА 

 

 

 Днес, 01 ноември 2023 г., в сградата на НЗОК, гр. София, ул. 

„Кричим“ № 1, ет. 4 се проведе редовно заседание на Надзорния съвет на 

НЗОК. 

 

Присъстват: 

От Надзорния съвет на НЗОК: доц. Михаил Околийски, проф. Илко 

Гетов, Георги Клисурски, проф. Григор Димитров, Тодор Воденичаров, 

адв. Пламен Таушанов. 

Станимир Михайлов – управител на НЗОК, д-р Йорданка Пенкова – 

подуправител на НЗОК. 

Отсъстват следните членове на Надзорния съвет: Румен Спецов, д-р 

Иван Кокалов, Теодор Василев. 

 

Заседанието започна в 16.05 часа. 

ДОЦ. МИХАИЛ ОКОЛИЙСКИ: Добър ден, колеги. Имаме кворум 

от шест човека. Имаме предложен дневен ред, който е от седем точки, 

включително и т. Разни. Дневният ред е изпратен на всички. Имате ли 
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предложения за промяна на дневния ред? Няма. Който е съгласен с така 

предложения дневен ред, моля да гласува. Приема се дневният ред. 

ДНЕВЕН РЕД: 

1. Информация за текущото изпълнение към 30.09.2023 г. и очаквано 

изпълнение към 31.12.2023 г. на бюджета на НЗОК, на чл. 185, ал. 2 и чл. 

371, ал. 2 от Националния рамков договор за медицинските дейности за 

2023 – 2025 г. и чл. 122, ал. 2 от Националния рамков договор за 

денталните дейности за 2023 – 2025 г. и предложения за вътрешно-

компенсирани промени и за актуализирано месечно разпределение на 

бюджета на НЗОК за 2023 г. 

2. Информация за очакваното изпълнение към 31.10.2023 г. на договорените 

обеми и на здравноосигурителните плащания, съгласно § 18 от 

Националния рамков договор за медицинските дейности за 2023 - 2025 г. 

и § 13 от Националния рамков договор за денталните дейности за 2023 - 

2025 г. 

3. Разглеждане на мотивирани предложения от директори на РЗОК, 

постъпили на основание чл. 59, ал. 12а от Закона за здравното 

осигуряване във връзка с Национален рамков договор за медицинските 

дейности за 2023-2025 г. 

4. Отмяна на Методика за условията и реда за заплащане от НЗОК на 

лекарствените продукти, прилагани в болничната медицинска помощ, 

извън цената на съответните клинични пътеки/амбулаторни процедури, 

приета с решение № РД-НС-04-78/02.10.2023 г. 

5. Определяне на представители за изготвяне и съгласуване съвместно с 

представители на Българския фармацевтичен съюз на акта по чл. 45, ал. 

17 от Закона за здравното осигуряване. 
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6. Обявяване на обществена поръчка с предмет: „Избор на доставчик на 

активна нетна електрическа енергия и координатор на балансираща група 

за ниско напрежение за обекти на ЦУ на НЗОК, СЗОК и РЗОК – София 

област“. 

7. Разни. 

ЗА – доц. Михаил Околийски, проф. Илко Гетов, Георги Клисурски, проф. 

Григор Димитров, Тодор Воденичаров, адв. Пламен Таушанов. 

ПРОТИВ – няма. 

ВЪЗДЪРЖАЛИ СЕ – няма. 

ДОЦ. МИХАИЛ ОКОЛИЙСКИ: Първа точка е Информация за 

текущото изпълнение към 30.09.2023 г. и очаквано изпълнение към 

31.12.2023 г. на бюджета на НЗОК, на чл. 185, ал. 2 и чл. 371, ал. 2 от 

Националния рамков договор за медицинските дейности за 2023 – 2025 г. и 

чл. 122, ал. 2 от Националния рамков договор за денталните дейности за 

2023 – 2025 г. и предложения за вътрешно-компенсирани промени и за 

актуализирано месечно разпределение на бюджета на НЗОК за 2023 г. 

Моля, г-н Михайлов, да докладва. 

ПРОФ. ГРИГОР ДИМИТРОВ: Имам предложение. Може да 

гледаме и втора точка едновременно по същество. Те засягат един и същи 

проблем. Само че, едното е за девет месеца, другото е за 10 месеца. Да ги 

гледаме наведнъж, защото изводите са общи от двата материала. 

ДОЦ. МИХАИЛ ОКОЛИЙСКИ: Това е добра идея. Нека да ги 

гледаме заедно. 

СТАНИМИР МИХАЙЛОВ: Ако не възразявате, да поканим г-жа 

Аврамова да отговаря, ако имате въпроси. 

В залата влиза Ганка Аврамова. 
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СТАНИМИР МИХАЙЛОВ: В докладната записка е представена 

информация за текущото изпълнение на бюджета към 30 септември 2023 г. 

и очаквано изпълнение на бюджета към 31.12.2023 г. Информацията е 

дадена в абсолютни стойности, като съотношение към два различни 

периода и по отделни редове на бюджета в приходната и разходната част. 

По отношение на приходната част може би внимание следва да се 

обърне на приходите от трансфери от Министерство на здравеопазването 

средствата за заплащане на лекарствени продукти – ваксини и дейности по 

прилагането им по чл. 82, ал. 2, т. 3 от Закона за здравето, където 

изпълнението 37,3%, т.е. слабо изпълнение и за разходи за дейности във 

връзка с лечение на лица до 18-годишна възраст по чл. 82, ал. 1а, 3 и 6 от 

Закона за здравето и на лица над 18-годишна възраст по чл. 82, ал. 1а и 6 от 

Закона за здравето, където изпълнението е 46%. 

В разходната част по-важните отклонения са в областта на 

първичната извънболнична медицинска помощ, където изпълнението е 

57,4% и съгласно очакваното изпълнение в края на годината ще се получи 

един остатък в размер на 1 744 хил. лв. Другият такъв важен момент е в 

областта на специализираната извънболнична медицинска помощ, където 

изпълнението към 30.09.2023 г. е 65%, очакваното изпълнение към 31 

декември 2023 г. би трябвало да завърши с недостиг в размер на 2 327 хил. 

лв. 

В денталната помощ към 30.09.2023 г. процентът на изпълнение е 

69,3, а очакваното изпълнение към края на годината показва вероятен 

недостиг от 62 000 лв., което не е съществено число. 

Медико-диагностичната дейност към 30.09.2023 г. изпълнението е 

50,3%, очакваното изпълнение към края на годината, тук вече числото е по-

съществено, показва вероятен остатък в размер на 24 528 хил. лв. 
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По отношение на лекарствените продукти очакваното изпълнение 

към края на годината ще бъде в рамките на бюджета, тъй като действа 

Механизъм, гарантиращ предвидимост и устойчивост. 

По отношение на болничната медицинска помощ към 30.09.2023 г. 

изпълнението и 77,6%, но очакваното изпълнение в края на годината е 

минус, т.е. недостиг от 194 919 хил. лв., което означава, че ще се наложи по 

всяка вероятност… 

ПРОФ. ГРИГОР ДИМИТРОВ: Като отворим резерва, ще ги 

набавим средствата. 

СТАНИМИР МИХАЙЛОВ: Предлаганите компенсирани промени 

са:  

Вътрешно-компенсирани промени в средствата за плащания от 

трансфери от Министерство на здравеопазването за увеличение с 1 600 хил. 

лв. на средствата за дейности за здравно неосигурени лица по чл. 82, ал. 1, 

т. 1а, 2, 3а и 6б от Закона за здравето за сметка на средствата за суми по чл. 

37, ал. 6 от Закона за здравното осигуряване, по които към 30.09.2023 г. е 

отчетено изпълнение под 66% от приетите в Закона за бюджета на НЗОК за 

2023 г. средства и предложеното намаление не създава финансов риск за 

извършване на съответните плащания. 

Другата компенсирана промяна в средствата е да се пренасочат 1 632 

хил. лв. за дейности за помощни средства, приспособления, съоръжения и 

медицински изделия, за хората с увреждания, тъй като тук процентът на 

изпълнение към 30.09.2023 г. е 86,1% за сметка на средствата за дейности 

във връзка с лечение на лица до 18-годишна възраст по чл. 82, ал. 1а, 3 и 6 

от Закона за здравето и на лица над 18-годишна възраст по чл. 82, ал. 1а и 6 

от Закона за здравето, по които към 30.09.2023 г., е отчетено изпълнение 

под 60% от приетите в Закона за бюджета на НЗОК за 2023 г. и също не 

създава финансов риск за извършване на съответните плащания. 
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Другото, което се предлага, е трансфер между бюджети и сметки за 

средствата от Европейския съюз. Това е свързано с европейски проект 

„Изграждане на национално решение за електронен обмен на 

социалноосигурителна информация ESSI“ през 2023 г., като тук НЗОК е 

отчела разходи за персонал в общ размер от 5,8 хил. лв. Общо получените 

верифицирани средства са в размер на 14,6 хил. лв. И в тази връзка се 

предлага Надзорният съвет да одобри компенсирани промени между 

показателите по бюджета на НЗОК за 2023 г., в частта за „Разходи и 

трансфери – всичко“, в увеличение на разходите за персонал, за сметка на 

намаление на предоставените трансфери по параграф 62-00 Трансфери 

между бюджети и сметки за средствата от ЕС (нето). Сумата е 6 838 лв. 

Другото важно, което трябва да се отбележи е, че текущото салдо към 

30.09.2023 г. е отрицателно в размер на 66 516 хил. лв., но то е текущо и е 

преди получаване от Министерство на финансите на информация за 

отчетените суми от първостепенните разпоредители, включени в схемата на 

централизирано разплащане на осигурителните вноски. 

ГАНКА АВРАМОВА: Текущото изпълнение на приходите по 

бюджета са без данните за осигуровките на държавните служители, които 

като ги получим, ще формират допълнителен приход в бюджета.  

ПРОФ. ГРИГОР ДИМИТРОВ: Тези пари са сигурни, защото се 

случиха много работи. 

ДОЦ. МИХАИЛ ОКОЛИЙСКИ: В кой месец от годината стават 

видни и се отразяват отстъпките от компаниите? 

ГАНКА АВРАМОВА: Понеже тази година на 1 август излезе Закона 

в „Държавен вестник“ и там е записано, че месец, след като той е 

обнародван, се приема от Надзорния съвет на НЗОК Механизъм, който да 

задейства всички тези процеси. Ще е необходимо в кратки срокове да 

успеем да съберем средствата от отстъпки по сключените договори с ПРУ и 
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по Механизма, така че да платим разходите, които имаме в тези месеци 

(ноември и до средата на декември) по отношение на плащанията на аптеки 

и болници във връзка с лекарствените продукти. 

ДОЦ. МИХАИЛ ОКОЛИЙСКИ: Прави впечатление, че ноември и 

декември са значително по-малки сумите. 

ГАНКА АВРАМОВА: Не сме ги отразили. Това е месечното 

разпределение на бюджета по месеци до момента, до септември сме 

отразили касовите отчети, реалните данни и след това сме оставили до 

Закона за бюджета средствата, разпределени в оставащите месеци, но 

специално в частта на лекарствените продукти средствата ще се отразят, 

като отчет, след като се преведат всички средства от ПРУ.  

ГЕОРГИ КЛИСУРСКИ: Това е приоритет да си съберем 

отстъпките. 

ГАНКА АВРАМОВА: Това е нещо много важно. 

ДОЦ. МИХАИЛ ОКОЛИЙСКИ: Г-н Михайлов, Вие споменахте, че 

ще има голямо неизпълнение при ПИМП и СИМП, в края на годината ще 

имат повече средства. Тази методика, която ще трябва да се разработи за 

разпределението, ще бъде ли като миналата година или ще се прави нова 

методика? 

ГАНКА АВРАМОВА: Ако Ви разбирам въпроса, това не касае 

методиката за разпределяне на резерва, а методиката с БЛС за разпределяне 

на неусвоени средства. 

ДОЦ. МИХАИЛ ОКОЛИЙСКИ: Точно така.  

ГАНКА АВРАМОВА: Ние имаме предвидено в работните ни 

планове започването на преговори с БЛС по повод на тази методика. След 

като днес Надзорният съвет се информира и приеме отчетите по точките от 

дневния ред на днешното заседание, ние ще изпратим на БЛС и БЗС 
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информацията от изпълнението, по изискването в Националните рамкови 

договори за 2023 – 2025 г. След което ще ги поканим на срещи, в които да 

започнем преговорите във връзка с тези суми, които остават, как ще бъдат 

разпределени. Но, от предварителните разговори, намеренията са за 

авансово заплащане от оставащите средства за ПИМП и на МДД през 2023 

г. По този начин ще се прехвърлят за разход по бюджета за следващата 

година. Нашите методики, които ще разработим, ще бъдат за авансово 

заплащане. 

ДОЦ. МИХАИЛ ОКОЛИЙСКИ: Завишението октомври, което ми 

направи впечатление, поради каква причина е? 

Д-Р ЙОРДАНКА ПЕНКОВА: Това е във връзка с еднократното 

плащане, с което изравнихме цените от януари, съгласно подписания НРД. 

ПРОФ. ГРИГОР ДИМИТРОВ: Аз имам няколко въпроса. 

Съжалявам, че го няма г-н Спецов. Практика е да ни ориентира колко 

допълнително средства ще имаме над предвиденото за 

здравноосигурителните вноски тази година. Аз искам да знам, като член на 

Надзорния съвет, ще има ли, няма ли да има, колко ще има. В края на 

краищата това е резонен въпрос. И ние на следващото заседание на базата 

на това, което каже, можем да вземем решение. Г-н Спецов е член на 

Надзорния съвет и искам да внесе писмена информация, искам да се 

запише като решение, доц. Околийски, да дойде и да внесе една 

информация, за да видим какво очакваме, и да бъдем по-спокойни, защото 

виждате, че имаме някои притеснения. Това е първият ми въпрос.  

Вторият въпрос е - административни дейности имат изпълнение 40 на 

сто. Всяка година се кълнем, че ще си изпълнят всичко и няма да им 

взимаме пари. Коя е причината да не се изпълнява и ще Ви помоля на 

следващото заседание да ни кажете. То е 40 на сто. Нека да го видим. Не 

казвам нищо. 
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Следващият въпрос е за това, което и колегата каза, за лекарствата. 

По същество имаме тезата, че салдото ще бъде 0, като получим отстъпките. 

Но аз моля шефът на дирекцията да информира членовете на Надзорния 

съвет как върви по фирми връщането на отстъпките. Защото ще се създадат 

едни разговори, в които ще започнем да обсъждаме пак Методиката за това 

и много от фирмите, които не плащат редовно, имат най-много претенции 

към нас. Нека да видим кое как е. Надзорът да бъде информиран за това 

нещо. Най-малкото аз ще бъда спокоен, за себе си го казвам, че салдото ще 

бъде 0. Защото, ако не знаем това точно, не можем да разпределим резерва. 

Ако не знаем колко точно ще бъдат тези пари по Механизма. 

И другото е болниците, очевидно е, че не им достигат 197 млн. лв., 

които ще ги вземем от резерва. Да се надяваме, че салдото от лекарствата 

ще е 0 и тогава от резерва ще имаме възможност… Дали сте ни полезна 

информация, която ни е необходима за дискусията, която има за лимитите, 

че ние по същество плащаме всичко изработено над определените 

стойности тази година и не само, че плащаме, а и до края на годината тя е 

предвидила от тези пари, ако има октомври и ноември да има надлимитна, 

след извършване на проверки да ги платим. Т.е., ние сме коректни към тези, 

които имат надлимитна дейност. Това ще ни бъде много важно за 

дискусията, която предстои. В момента се готвят становища от много 

ведомства за Конституционния съд за това дали да има лимити или да няма. 

Различни становища. Нека да имаме тази информация и нека да го видим 

колко е имало надлимитни, и колко сме платили за това. 

ГАНКА АВРАМОВА: В договорите с изпълнителите на болнична 

медицинска помощ се определят месечни стойности и се прилага 

Механизъм, съгласно който се формират отрицателни стойности при някои 

от надвишенията и съответно на други, за които се прехвърля икономия. 

Така че, ние имаме анализ, ще Ви покажем този анализ към 31.10.2023 г. 
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Сега събираме информация от районните каси – лечебните заведения, 

които имат икономия към момента и тези, които имат отрицателна 

стойност. Следващия месец отново ще го направим, защото е динамичен 

процесът. Тези, които имат икономии, могат да си покрият отрицателната 

стойност и по този начин в края на годината ще остане една сума, последна, 

с която Надзорният съвет да коригира месечната стойност за последния 

месец за заплащане, по реда на Правилата по чл. 4 от Закона за бюджета на 

НЗОК за 2023 г.  

ПРОФ. ГРИГОР ДИМИТРОВ: Ние ще компенсираме това, което е 

извършено. Като четох и втората точка, понеже предложих да я гледаме и 

нея, тя е абсолютно в подкрепа на това, което е изложено в първа точка, 

само че още повече ни успокоява, че девети и десети месец това, което 

имаме, е в прогнозата, която имаме и за бюджета.  

ДОЦ. МИХАИЛ ОКОЛИЙСКИ: В медико-диагностичните 

дейности има много по-ниско изпълнение – 24 – 25%. В тази връзка може 

ли някакъв анализ за предвиждане на някакви мерки за по-добро 

изпълнение на дейностите? 

ПРОФ. ГРИГОР ДИМИТРОВ: Ако започнат да правят 

диагностика, пари има за това нещо. Общопрактикуващите лекари не са 

притеснени да предписват тези дейности. Може би тук касата по един 

подходящ начин да им каже, че нямат притеснения. Има пари за това нещо 

и те могат да го правят. Така си мисля.  

ГАНКА АВРАМОВА: В наредбите трябва да се променят някои 

неща, за да могат повече медико-диагностични дейности да назначават 

лекарите. 

ПРОФ. ГРИГОР ДИМИТРОВ: Това е голямата тема. Касата е 

готова да плаща за изследванията. Пари има за това нещо и няма да се пипа 

резерва. Пари има.  
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АДВ. ПЛАМЕН ТАУШАНОВ: Това, което каза проф. Димитров, за 

притежателите на разрешение за преговори и т.н., но там в края на 

краищата има едни 15 фирми, които основно са бюджета, а не 100-те. Т.е., 

да се види основно от тези, които са най-разходоемките, как вървят нещата 

при тях. При тях са важни нещата. 

По отношение на неизпълнението на медико-диагностични дейности. 

Всяка година се получава този ефект. Няма изпълнение, така да го кажем, 

на тези дейности и в края на ноември и декември остават средства. Това, 

което обаче прави впечатление, ограничават се специалистите да изписват 

ядрено-магнитен резонанс, скенер и други неща. Това нещо, при наличието 

на тези средства, да се ограничават хората, да чакат месеци едно 

изследване, което им трябва сега, някак си трябва малко да се прекрати. 

Т.е., има средства, тъй като тези изследвания не са някой си се сетил, след 

като специалист го е назначил това или преди хоспитализация, или след 

хоспитализация за проследяване. И мисля, че в тази насока, както и 

общопрактикуващите лекари също да бъдат спокойни и да започнат, както 

говорихме там за годишни профилактични прегледи, за всякакви други - да 

започнат да ги реализират. 

ТОДОР ВОДЕНИЧАРОВ: Има пари. Те искат да ги правят, но са 

толкова неориентирани, че не го правят. Реално лимитите им са много 

тежки. 

АДВ. ПЛАМЕН ТАУШАНОВ: Никакви лимити няма при ОПЛ да 

даде направление за специалист, който да назначи ядрено-магнитен 

резонанс или скенер. Никакъв лимит няма. Тъй или иначе механизмът да 

използват 15% превишение не е отменен, но те не го използват. И другото, 

което вече стана ясно, колегата мислеше от финансовото министерство как 

на общопрактикуващите над 51% за годишни профилактични прегледи да 

им увеличим и т.н. Аз гледам от лидерите на тези общопрактикуващи 
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лекари – тази работа нас не ни интересува - ние да каним пациентите на 

годишни профилактични прегледи. Напротив, това е в задълженията им. 

Ако нещо бъркам, моля ме поправете. По НРД те имат задължение да канят 

своите пациенти. За какво им плащаме допълнително за всеки пациент 

нещо? 

ПРОФ. ГРИГОР ДИМИТРОВ: Доц. Околийски, аз имам едно 

предложение. Аз предлагам, понеже това, което го каза адв. Таушанов, е 

изключително важно за следващата година. Т.е., по какъв начин ние ще 

ограничим да не ги приемат формално в болницата? Когато има свобода на 

изследванията, трябва да има такъв ред и да не лежи в болницата за един 

скенер или ЯМР. Аз предлагам да възложим на управителя един механизъм 

за следващата година и да не се притесняваме, дори да вдигнем парите за 

изследванията. По този начин ние какво правим, като говорим – 

увеличихме профилактичната дейност? Ние увеличихме заплатите на 

лекарите, които правят профилактична дейност. А реалния механизъм, т.е. 

самите изследвания ние виждаме, че не се усвояват. И ние какво правим? 

Нищо не правим. Дадохме им възможности за заплати, а реален механизъм 

няма за извършване на тази дейност. Затова, според мен, трябва да 

помислим за следващата година, като приемаме бюджета, да обсъдим 

сериозно този въпрос, като един от начините за прехвърляне от болничната 

към извънболничната дейност. Ние няма да ощетим болниците, защото 

апаратурата е в болницата, но няма да бъдат калкулирани пътека, ядене и 

т.н. 

АДВ. ПЛАМЕН ТАУШАНОВ: При онкологичните пациенти на 6 

месеца или съответно на 3 ги проследяват. Правят им скенер, кръвни 

изследвания, за което ги хоспитализират 3 дни. За какво?  
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ДОЦ. МИХАИЛ ОКОЛИЙСКИ: Колеги, да се съсредоточим върху 

дневния ред. Който е съгласен да приемем така предложените решения по 

т. 1 и т. 2 от дневния ред, моля да гласува. Имаме единодушие. 

По т. 1 от дневния ред 

НАДЗОРНИЯТ СЪВЕТ 

РЕШИ: 

1. Приема за информация текущото изпълнение към 30.09.2023 г. на 

бюджета на НЗОК за 2023 г. и на здравноосигурителните плащания за 

медицинска и дентална помощ, съгласно чл. 185, ал. 2 и чл. 371, ал. 2 от 

Националния рамков договор (НРД) за медицинските дейности за 2023 - 

2025 г. и чл. 122, ал. 2 от НРД за денталните дейности за 2023 - 2025 г.  

2. Приема вътрешно-компенсирани промени в средствата за плащания от 

трансфери от Министерство на здравеопазването по ал. 1, ред 3 от Закона 

за бюджета на НЗОК за 2023 г. и съответно в средствата за получени 

трансфери от Министерство на здравеопазването, както следва: 

в лева

№ по ред Увеличение

3. Получени трансфери от Министерството на здравеопазването за : 3 232 000

3.2. Дейности за здравно неосигурени лица по чл. 82, ал. 1, т. 1а, 2, 3а и 6б от ЗЗ 1 600 000

3.5.
Помощни средства, приспособления, съоръжения и медицински изделия за хората с увреждания, 

извън обхвата на задължителното здравно осигуряване
1 632 000

№ по ред Намаление

3. Получени трансфери от Министерството на здравеопазването за : 3 232 000

3.3. Суми по чл. 37, ал. 6 от Закона за здравното осигуряване (ЗЗО) 1 600 000

3.4.
Дейности във връзка с лечение на лица до 18 годишна възраст по чл. 82, ал. 1а, 3 и 6 от ЗЗ и на 

лица над 18 годишна възраст по чл. 82, ал. 1а и 6 от ЗЗ
1 632 000

Показатели по бюджета на НЗОК за 2023 г.
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в лева

№ по ред Увеличение

1.1.4. Плащания от трансфери от Министерството на здравеопазването по ал. 1, ред 3, за: 3 232 000

1.1.4.2. Дейности за здравно неосигурени лица по чл. 82, ал. 1, т. 1а, 2, 3а и 6б от ЗЗ 1 600 000

1.1.4.5.
Помощни средства, приспособления, съоръжения и медицински изделия за хората с увреждания, 

извън обхвата на задължителното здравно осигуряване
1 632 000

№ по ред Намаление

1.1.4. Плащания от трансфери от Министерството на здравеопазването по ал. 1, ред 3, за: 3 232 000

1.1.4.3. Суми по чл. 37, ал. 6 от ЗЗО 1 600 000

1.1.4.4.
Дейности във връзка с лечение на лица до 18-годишна възраст по чл. 82, ал. 1а, 3 и 6 от ЗЗ и на 

лица над 18-годишна възраст по чл.82, ал.1а и 6 от ЗЗ
1 632 000

Показатели по бюджета на НЗОК за 2023 г.

 

3. Приема компенсирани промени в средствата за разходи за персонал и 

съответно в средствата за предоставени трансфери по параграф 62-00 

Трансфери между бюджети и сметки за средствата от ЕС (нето), 62-02 

предоставени трансфери, както следва: 

в лева

№ по ред Увеличение

1. РАЗХОДИ 6 838

1.1. Текущи разходи 6 838

1.1.1. Разходи за персонал 6 838

№ по ред Намаление

3. Трансфери между бюджети и сметки за средствата от ЕС (нето) 6 838

3.1. предоставени трансфери 6 838

Показатели по бюджета на НЗОК за 2023 г.

 

4. Приема, в приложение към настоящото решение, актуализирано месечно 

разпределение на бюджета на НЗОК за 2023 г. 

5. Възлага на управителя на НЗОК да утвърди разпределението на 

средствата по бюджетните сметки на ЦУ на НЗОК и РЗОК за 2023 г., 

съгласно настоящото решение. 

6. Възлага на управителя на НЗОК да изпрати на Управителния съвет на 

Българския лекарски съюз приложената към отчета по т. 1 информация за 

изпълнението към 30.09.2023 г. на здравноосигурителните плащания за 

медицинска помощ, съгласно чл. 185, ал. 2 и чл. 371, ал. 2 от НРД за 

медицинските дейности за 2023 - 2025 г.  

7. Възлага на управителя на НЗОК да изпрати на Управителния съвет на 

Българския зъболекарски съюз приложената към отчета по т. 1 информация 



15 

 

за изпълнението към 30.09.2023 г. на здравноосигурителните плащания за 

дентална помощ, съгласно чл. 122, ал. 2 от НРД за денталните дейности за 

2023 – 2025 г. 

ЗА – доц. Михаил Околийски, проф. Илко Гетов, Георги Клисурски, проф. 

Григор Димитров, Тодор Воденичаров, адв. Пламен Таушанов. 

ПРОТИВ – няма. 

ВЪЗДЪРЖАЛИ СЕ – няма. 

По т. 2 от дневния ред 

НАДЗОРНИЯТ СЪВЕТ 

РЕШИ: 

Приема за сведение очакваното изпълнение към 31.10.2023 г. на 

договорените обеми медицински и дентални дейности, както и на 

здравноосигурителните плащания към 31.10.2023 г. и очаквано изпълнение 

към 31.12.2023 г. 

ЗА – доц. Михаил Околийски, проф. Илко Гетов, Георги Клисурски, проф. 

Григор Димитров, Тодор Воденичаров, адв. Пламен Таушанов. 

ПРОТИВ – няма. 

ВЪЗДЪРЖАЛИ СЕ – няма. 

ПРОФ. ГРИГОР ДИМИТРОВ: Доц. Околийски, да не забравим 

следващия път г-н Спецов, шефът на НАП, да ни информира как върви 

събираемостта на здравноосигурителните вноски. 

Ганка Аврамова напуска заседанието. 

ДОЦ. МИХАИЛ ОКОЛИЙСКИ: Трета точка от дневния ред е 

Разглеждане на мотивирани предложения от директори на РЗОК, 

постъпили на основание чл. 59, ал. 12а от Закона за здравното осигуряване 
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във връзка с Национален рамков договор за медицинските дейности за 

2023-2025 г. Това е отложената точка от миналия път.  

СТАНИМИР МИХАЙЛОВ: Миналия път материалът беше върнат 

за допълване и сега сме се постарали в новите доклади и анализи да 

включим два вида анализи – единия е медицинска целесъобразност, а 

другия – финансово отражение върху финансовото състояние на 

болниците, защото голяма част от тях са общински болници, а някои от тях 

са в труднодостъпни и отдалечени райони. Ако искате, болница по болница 

да ги представя. 

АДВ. ПЛАМЕН ТАУШАНОВ: Няма нужда. Въпросът е следният. 

Ние защо ги отложихме миналия път? Защото нямаше много яснота тези 

лекари от къде са, какви дежурства ще дават, колко души са, колко ще 

бъдат на 4 часа, как ще се комплектоват, за да има обоснованост. Това е по 

същество. Ние нямаме други въпроси, които имаме да изясняваме. Но в 

края на краищата това, което те предлагат, за да е ясно, че по този начин ще 

има някаква проследимост кои ще са анестезиолозите, а не само да им 

висят дипломите там и реално, че тази дейност, която те ще осигурят - 24 

часови дежурства. Това е идеята на цялото това упражнение. 

ДОЦ. МИХАИЛ ОКОЛИЙСКИ: Има такова предложение да се 

приемат всичките. Тази болница в гр. Смолян имам въпрос, където се 

предлага отказ, което касае клинични пътеки, които са за лечение на деца. 

Въпросът е дали има друго лечебно заведение, което работи по тези 

клинични пътеки в гр. Смолян, защото те очевидно са от голям интерес. 

Това е бронхиална астма и белодробни проблеми. 

СТАНИМИР МИХАЙЛОВ: Там се предлага да се сключи договор с 

общопрактикуващ лекар, което не попада в обхвата на Закона. А от 

финансова гледна точка това няма да се отрази съществено на финансовото 
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състояние на болницата. Не е като в случаите с анестезиолозите, които са 

голяма част от клиничните пътеки, които се изпълняват. 

ТОДОР ВОДЕНИЧАРОВ: Сега дискутираме само смолянската 

болница или болница по болница? Тя е в средата на списъка. Не е проблем 

да започнем от нея. 

СТАНИМИР МИХАЙЛОВ: Главният секретар е тук, той е 

съдействал и организирал формата на докладната, ако искате да го 

поканим. 

ДОЦ. МИХАИЛ ОКОЛИЙСКИ: Ние първо да си изясним нещата. 

Просто Смолян е единственото изключение. 

АДВ. ПЛАМЕН ТАУШАНОВ: Какво е Вашето предложение? Не 

мога да го разбера. 

ДОЦ. МИХАИЛ ОКОЛИЙСКИ: Не е предложение, а защо се дава 

предложение за отказ. Дали то е обосновано от тази гледна точка, че има 

лечебно заведение, което може да осигурява тези дейност. Да не би да 

изпаднем в невъзможност за лечение на белодробни заболявания? 

АДВ. ПЛАМЕН ТАУШАНОВ: Имайте предвид, че най-близкото 

лечебно заведение е на 85 км в гр. Пловдив. Там няма друго близко лечебно 

заведение. 

СТАНИМИР МИХАЙЛОВ: Предполагам, че ще има и други 

искания за изключения. Ако те се коригират и подпишат договор с друг 

лекар специалист по „Педиатрия“, бихме могли да го разгледаме на 

следващото заседание. Биха могли да си намерят друг специалист, който да 

пътува и да дава смени. 

ПРОФ. ГРИГОР ДИМИТРОВ: Да го оставим него за следващия 

път. Сега да гледаме другите. 
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ДОЦ. МИХАИЛ ОКОЛИЙСКИ: За другите има два подхода. 

Единият е да се гледа болница по болница, а другият е да ги гледаме заедно 

и ако има някакви конкретни аспекти, да ги коментираме. 

АДВ. ПЛАМЕН ТАУШАНОВ: Аз мисля, че сме се запознали. 

Изпратени са ни. 

ДОЦ. МИХАИЛ ОКОЛИЙСКИ: Направен е анализът. Ние сме се 

запознали с него. 

ТОДОР ВОДЕНИЧАРОВ: Не смятам, че ние ще можем да отрежем 

някоя болница. Накрая ще ги приемем всичките. 

АДВ. ПЛАМЕН ТАУШАНОВ: Идеята беше миналия път да ги 

отложим, за да има анализ, защото нямаше анализ. И сега вече не само 

лечебното заведение, това, което казахме – РЗОК го повторило и дошло тук 

и ние какво правим? Мисля, че има промяна, има яснота. 

ТОДОР ВОДЕНИЧАРОВ: Всички болници от предния списък ли са 

тук? Защото имам чувството, че има разминаване. 

СТАНИМИР МИХАЙЛОВ: Една отсъства. Те междувременно са си 

намерили необходимите специалисти. Това е болницата в гр. Харманли. От 

стария списък всички останали са тук. 

ПРОФ. ГРИГОР ДИМИТРОВ: Така или иначе от този анализ, 

първо хубавото е, че направихме анализ. Второто нещо, ние не можем да не 

се съгласим с това, което ни предлага управителят, на базата на анализ. Но 

аз искам едно трето да добавя, нека за управителя на касата и звената да 

има един по-голям контрол и поглед върху онова, за което ние даваме 

съгласие. Защото ще дойде пак време да даваме съгласие. Нека да 

контролираме тази дейност, да видим как се изпълнява, изпълнявали се, 

този механизъм действа или не действа, има ли инициатива да се търсят, да 

решават самостоятелно въпроса. Т.е., да не го оставаме с едно просто „да“ 
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или „не“, а да го имаме като информация. Защото тук колегите, които сме 

от по-дълго време, знаем, че те пак са същите, които ще дойдат след време 

пак. Тогава, обаче ми се струва, че управителят на касата от наше име може 

да им постави някои изисквания. 

АДВ. ПЛАМЕН ТАУШАНОВ: Проверки да направят. 

ПРОФ. ГРИГОР ДИМИТРОВ: Намерете начин да решите въпроса. 

Имате ли договори със специализанти сключени. Предлагат ли на някого да 

дойде да се премести и да работи при тях. Ето това бих искал, ако не 

възразявате, да го добавим. 

ДОЦ. МИХАИЛ ОКОЛИЙСКИ: Аз подкрепям това и може да се 

ползва в тази връзка опита на други болници, които са намерили решение. 

Защото виждате, че едно от лечебните заведения е отпаднало от списъка. 

Как са намерили, какви условия са предложили, за да намерят специалист 

на пълен работен ден. Това нещо може да е ценно за други. Може да са му 

дали апартамент, да му плащат наема, да му направят по-атрактивна 

работата. 

ПРОФ. ГРИГОР ДИМИТРОВ: Да му платят специализацията. 

АДВ. ПЛАМЕН ТАУШАНОВ: Такъв подход е имало в Смолян, 

Самоков. Те са общински болници. Все пак, когато се сключват централно 

договорите с лечебните заведения по брой клинични пътеки, не е нужно 

някоя общинска болница с пет човека на кръст, грубо казано, да обслужва и 

да изпълнява 100 пътеки. Говоря за новия период, не сега. 

ПРОФ. ГРИГОР ДИМИТРОВ: Доц. Околийски, тук да имаме 

кооперация с лекарския съюз на тази тема. Нека да не поемаме само ние 

административно. В края на краищата лекарският съюз има механизми. 

Нека утре да не казват – касата не разрешава. Ние работим заедно. Защо 
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заедно да не обсъдим този въпрос и заедно да не набележим някакви мерки. 

Нека да ги привлечем. 

ДОЦ. МИХАИЛ ОКОЛИЙСКИ: Това са разумни неща. 

АДВ. ПЛАМЕН ТАУШАНОВ: Да гласуваме. 

ДОЦ. МИХАИЛ ОКОЛИЙСКИ: Да гласуваме обоснованото искане 

на тези болници с изключение на тази в гр. Смолян. Моля, който е 

съгласен, да гласува. Приемат се мотивираните предложения единодушно. 

По т. 3 от дневния ред 

НАДЗОРНИЯТ СЪВЕТ 

РЕШИ: 

1. Разрешава на МБАЛ „Югозападна болница“ ООД, гр. Сандански 

сключване на договор за болнична помощ по изключение с НЗОК с 

вписване в Приложение I, като изпълнители за описаните в заявлението от 

лечебното заведение за болнична медицинска помощ клинични пътеки, на 

следните лекари: 

- д-р Мария Борисова Трендафилова - специалист по 

„Анестезиология и интензивно лечение“ на допълнителен трудов договор 

на 4 часа; 

- д-р Методи Михайлов Михайлов – специалист по „Анестезиология 

и интензивно лечение“ на допълнителен трудов договор на 4 часа. 

2. Възлага на управителя на НЗОК чрез директора на РЗОК – Благоевград 

по изключение да сключи договор с МБАЛ „Югозападна болница“ ООД, 

гр. Сандански за оказване на болнична медицинска помощ, с оглед 

необходимостта от осигуряване на достъпност и своевременност на 

болничната медицинска помощ за населението в областта. 
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НАДЗОРНИЯТ СЪВЕТ 

РЕШИ: 

1. Разрешава на МБАЛ „Света Петка“ АД, гр. Видин сключване на договор 

за болнична помощ по изключение с НЗОК по клинични пътеки №№ 47.1, 

47.2, 106.1, 106.2, 107, 108, 114, 115 и 161, както и по клинични процедури 

№№ 3 и 4 с трима лекари със специалност „Анестезиология и интензивно 

лечение“ на основен трудов договор и четирима лекари със специалност 

„Анестезиология и интензивно лечение“ на допълнителен ½ трудов договор 

по чл. 110 от Кодекса на труда: 

- д-р Вилхелм Миленков Елисеев - на допълнителен трудов договор 

на 4 часа; 

- д-р Лъчезар Велков Блажев – на допълнителен трудов договор на 4 

часа; 

- д-р Станислав Генчев Петков – на допълнителен трудов договор на 

4 часа; 

- д-р Митко Метков Митов – на допълнителен трудов договор на 4 

часа. 

2. Възлага на управителя на НЗОК чрез директора на РЗОК – Видин по 

изключение да сключи договор с МБАЛ „Света Петка“ АД, гр. Видин за 

оказване на болнична медицинска помощ, с оглед необходимостта от 

осигуряване на достъпност и своевременност на болничната медицинска 

помощ за населението в областта. 

 

НАДЗОРНИЯТ СЪВЕТ 

РЕШИ: 

1. Разрешава на МБАЛ „Проф. д-р Георги Златарски“ ЕООД, гр. 

Белоградчик сключване на договор за болнична помощ по изключение с 
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НЗОК за изпълнение на клинични пътеки №№ 33, 48, 49, 50.1, 52.1 и 56.1 с 

Клинична лаборатория І-во ниво на компетентност. 

2. Възлага на управителя на НЗОК чрез директора на РЗОК – Видин по 

изключение да сключи договор с МБАЛ „Проф. д-р Георги Златарски“ 

ЕООД, гр. Белоградчик за оказване на болнична медицинска помощ, с 

оглед необходимостта от осигуряване на достъпност и своевременност на 

болничната медицинска помощ за населението в областта. 

 

НАДЗОРНИЯТ СЪВЕТ 

РЕШИ: 

1. Разрешава на МБАЛ „Д-р Тота Венкова“ АД, гр. Габрово сключване на 

договор по изключение с НЗОК с вписване в Приложение I, като 

изпълнители на описаните в заявлението от лечебното заведение за 

болнична медицинска помощ клинични пътеки, на следните лекари: 

 - д-р Петър Ценков Паньов - специалист по „Анестезиология и 

интензивно лечение“ на допълнителен трудов договор на 4 часа;  

- д-р Марияна Христова Иванова - специалист по „Анестезиология и 

интензивно лечение“ на допълнителен трудов договор на 4 часа;  

- д-р Десислава Георгиева Александрова - специалист по 

„Анестезиология и интензивно лечение“ на допълнителен трудов договор 

на 4 часа;  

- д-р Стефан Иванов Тодоров - специалист по „Анестезиология и 

интензивно лечение“ на допълнителен трудов договор от 4 часа;  

- д-р Недка Маркова Радкова – Дечева - специалист на 

„Анестезиология и реанимация“ на допълнителен трудов договор от 4 часа;  

- Лилия Христова Пулева – Бенкова - специалист на „Анестезиология 

и реанимация“ на допълнителен трудов договор на 4 часа.  
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2. Възлага на управителя на НЗОК чрез директора на РЗОК – Габрово по 

изключение да сключи договор с МБАЛ „Д-р Тота Венкова“ АД, гр. 

Габрово за оказване на болнична медицинска помощ, с оглед 

необходимостта от осигуряване на достъпност и своевременност на 

болничната медицинска помощ за населението в областта. 

 

НАДЗОРНИЯТ СЪВЕТ 

РЕШИ: 

1. Разрешава на МБАЛ „Д-р Стойчо Христов“ ЕООД, гр. Севлиево 

сключване на договор по изключение с НЗОК с вписване в Приложение I, 

като изпълнители на описаните в заявлението от лечебното заведение за 

болнична медицинска помощ медицински дейности, на следните лекари: 

 - д-р Таня Михайлова Димитрова - специалист по „Анестезиология и 

интензивно лечение“ на допълнителен трудов договор на 4 часа;  

- д-р Пламен Ценов Блажев - специалист по „Анестезиология и 

реанимация“ на допълнителен трудов договор на 4 часа ; 

- д-р Пламен Младенов Маринов - специалист по „Анестезиология и 

интензивно лечение“ на допълнителен трудов договор на 4 часа и 

- д-р Людмил Великов Великов - специалист по „Анестезиология и 

интензивно лечение“ на допълнителен трудов договор на 4 часа. 

2. Възлага на управителя на НЗОК чрез директора на РЗОК – Габрово по 

изключение да сключи договор с МБАЛ „Д-р Стойчо Христов“ ЕООД, гр. 

Севлиево за оказване на болнична медицинска помощ, с оглед 

необходимостта от осигуряване на достъпност и своевременност на 

болничната медицинска помощ за населението в областта. 

 

НАДЗОРНИЯТ СЪВЕТ 
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РЕШИ: 

1. Разрешава на МБАЛ „Д-р Атанас Дафовски” АД, гр. Кърджали 

сключване на договор с НЗОК за болнична помощ за изпълнение на 

посочените в искането от лечебното заведение за болнична медицинска 

помощ клинични пътеки при следните условия: 

Да бъдат вписани в Приложение I като изпълнители за описаните в 

заявлението от лечебното заведение за болнична медицинска помощ 

клинични пътеки: 

- д-р Таня Ценова Димитрова със специалност „Детски болести” и 

„Неонатология”, работеща на допълнителен трудов договор на 4 часа и  

- д-р Десислава Стефанова Радева със специалност „Детски болести” 

и „Неонатология”, работеща на допълнителен трудов договор на 4 часа. 

2. Възлага на управителя на НЗОК чрез директора на РЗОК – Кърджали по 

изключение да сключи договор с МБАЛ „Д-р Атанас Дафовски” АД, гр. 

Кърджали за оказване на болнична медицинска помощ, с оглед 

необходимостта от осигуряване на достъпност и своевременност на 

болничната медицинска помощ за населението в областта. 

 

НАДЗОРНИЯТ СЪВЕТ 

РЕШИ: 

1. Разрешава на МБАЛ „Ардино“ ЕООД, гр. Ардино сключването на 

договор с НЗОК за болнична помощ с един специалист по „Анестезиология 

и интензивно лечение“ на основен трудов договор - д-р Себахтин 

Хаджисеид и трима специалисти по „Анестезиология и интензивно 

лечение“ на допълнителен трудов договор - д-р Първан Антонов Пейчев, д-

р Камен Митков Костадинов и д-р Павел Делчев Павлов, на 4 часа. 
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2. Възлага на управителя на НЗОК чрез директора на РЗОК - Кърджали по 

изключение да сключи договор с МБАЛ „Ардино“ ЕООД, гр. Ардино за 

оказване на болнична медицинска помощ, с оглед необходимостта от 

осигуряване на достъпност и своевременност на болничната помощ за 

населението в областта. 

 

НАДЗОРНИЯТ СЪВЕТ 

РЕШИ: 

1. Разрешава на МБАЛ „Живот +“ ЕООД, гр. Крумовград сключване на 

договор за болнична помощ по изключение с НЗОК с вписване в 

Приложение I, като изпълнители за описаните в заявлението от лечебното 

заведение за болнична медицинска помощ клинични пътеки, на следните 

лекари: 

- д-р Халим Салим Смаил – специалист по „Анестезиология и 

интензивно лечение“ на допълнителен трудов договор на 4 часа; 

- д-р Снежана Георгиева Чакърова – специалист по „Анестезиология 

и интензивно лечение“ на допълнителен трудов договор на 4 часа. 

2. Възлага на управителя на НЗОК чрез директора на РЗОК – Кърджали по 

изключение да сключи договор с МБАЛ „Живот +“ ЕООД, гр. Крумовград 

за оказване на болнична медицинска помощ, с оглед необходимостта от 

осигуряване на достъпност и своевременност на болничната медицинска 

помощ за населението в областта. 

 

НАДЗОРНИЯТ СЪВЕТ 

РЕШИ: 

1. Разрешава на МБАЛ „Проф. д-р Параскев Стоянов“ АД, гр. Ловеч 

сключване на договор с НЗОК за болнична помощ при следните условия: 
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Да бъдат вписани в Приложение I като изпълнители на клинични 

пътеки: 

- д-р Владимир Николов - специалист по „Анестезиология и 

интензивно лечение”, работещ на допълнителен трудов договор на 4 часа; 

- д-р Александър Вакашински - специалист по „Анестезиология и 

интензивно лечение”, работещ на допълнителен трудов договор на 4 часа; 

- д-р Янислав Данчов - специалист по „Анестезиология и интензивно 

лечение”, работещ на допълнителен трудов договор на 4 часа и  

- д-р Ивайло Михайлов - специалист по „Анестезиология и 

интензивно лечение”, работещ на допълнителен трудов договор на 4 часа. 

2. Възлага на управителя на НЗОК чрез и.д. директора на РЗОК – Ловеч по 

изключение да сключи договор с МБАЛ „Проф. д-р Параскев Стоянов“ АД, 

гр. Ловеч за оказване на болнична медицинска помощ, с оглед 

необходимостта от осигуряване на достъпност и своевременност на 

болничната медицинска помощ за населението в областта. 

 

НАДЗОРНИЯТ СЪВЕТ 

РЕШИ: 

1. Разрешава на МБАЛ „Проф. д-р Асен Шопов“ ЕООД, гр. Златоград 

сключване на договор по изключение с НЗОК с вписване в Приложение I, 

като изпълнители на описаните в заявлението от лечебното заведение за 

болнична медицинска помощ медицински дейности, на следните лекари: 

- д-р Ерол Чинар – специалист по „Анестезиология и интензивно 

лечение” на допълнителен трудов договор на 4 часа и 

- д-р Ангел Каръшев – специалист по „Анестезиология и интензивно 

лечение” на допълнителен трудов договор на 4 часа. 
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2. Възлага на управителя на НЗОК чрез директора на РЗОК – Смолян по 

изключение да сключи договор с МБАЛ „Проф. д-р Асен Шопов“ ЕООД, 

гр. Златоград за оказване на болнична медицинска помощ, с оглед 

необходимостта от осигуряване на достъпност и своевременност на 

болничната медицинска помощ за населението в областта. 

 

НАДЗОРНИЯТ СЪВЕТ 

РЕШИ: 

1. Разрешава на МБАЛ „Проф. д-р Константин Чилов“ ЕООД, гр. Мадан 

сключване на договор за болнична помощ по изключение с НЗОК с 

вписване в Приложение I, като изпълнители за описаните в заявлението от 

лечебното заведение за болнична медицинска помощ клинични пътеки, на 

следните лекари: 

- д-р Радован Хаджиминев – специалист по „Анестезиология и 

интензивно лечение” на допълнителен трудов договор на 4 часа; 

- д-р Себахтин Хаджисеид – специалист по „Анестезиология и 

интензивно лечение” на допълнителен трудов договор на 4 часа и  

- д-р Емил Тихолов – специалист по „Анестезиология и интензивно 

лечение” на допълнителен трудов договор на 4 часа. 

2. Възлага на управителя на НЗОК чрез директора на РЗОК – Смолян по 

изключение да сключи договор с МБАЛ „Проф. д-р Константин Чилов“ 

ЕООД, гр. Мадан за оказване на болнична медицинска помощ, с оглед 

необходимостта от осигуряване на достъпност и своевременност на 

болничната медицинска помощ за населението в областта. 

 

НАДЗОРНИЯТ СЪВЕТ 

РЕШИ: 
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1. Разрешава на МБАЛ „Девин“ ЕАД, гр. Девин сключване на договор с 

НЗОК за болнична помощ при следните условия: 

Да бъдат вписани в Приложение I като изпълнители на клинични 

пътеки: 

- д-р Ангелина Начева - специалист по „Анестезиология и интензивно 

лечение”, работеща на допълнителен трудов договор на 4 часа; 

- д-р Борислав Нечев - специалист по „Анестезиология и интензивно 

лечение”, работещ на допълнителен трудов договор на 4 часа. 

2. Възлага на управителя на НЗОК чрез директора на РЗОК – Смолян по 

изключение да сключи договор с МБАЛ „Девин“ ЕАД, гр. Девин за 

оказване на болнична медицинска помощ, с оглед необходимостта от 

осигуряване на достъпност и своевременност на болничната медицинска 

помощ за населението в областта. 

НАДЗОРНИЯТ СЪВЕТ 

РЕШИ: 

1. Разрешава на УСБАЛО „Проф. Бойчо Бойчев“ ЕАД, гр. София 

сключване на договор с НЗОК за болнична помощ за изпълнение на 

медицински дейности по клинична процедура № 3 „Интензивно лечение, 

мониторинг и интензивни грижи с механична вентилация и/или 

парентерално хранене“ и клинична процедура № 4 „Интензивно лечение, 

мониторинг и интензивни грижи без механична вентилация и/или 

парентерално хранене“ по Национален рамков договор за медицинските 

дейности за 2023 – 2025 г., като лечебното заведение за болнична 

медицинска помощ да осигури дейността на съответните задължителни 

звена чрез договор с друго лечебно заведение на територията на населеното 

място, което отговаря на изискванията за апаратура, оборудване и 

специалисти за тези клинични процедури и има договор с НЗОК. 
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2. Възлага на управителя на НЗОК, чрез директора на РЗОК – София град, 

по изключение да сключи договор с УСБАЛО „Проф. Бойчо Бойчев“ ЕАД, 

гр. София за оказване на болнична медицинска помощ с оглед 

необходимостта от осигуряване на достъпност и своевременност на 

болничната медицинска помощ за населението в Република България. 

 

НАДЗОРНИЯТ СЪВЕТ 

РЕШИ: 

1. Разрешава на МБАЛ „Проф. Димитър Ранев“ ООД, гр. Пещера 

сключване на договор с НЗОК за болнична помощ: 

1.1. С включване в Приложение I на четирима лекари – специалисти 

по „Анестезиология и интензивно лечение”, работещи на допълнителен 

трудов договор - д-р Димитър Динчев Кръстев, д-р Иван Колчаков, д-р 

Агоп Хугасян и д-р Анжела Петрова на по 4 часа, като изпълнители на 

клинични пътеки. 

1.2. С включване в Приложение I на един лекар – д-р Дора Стремска - 

специалист по „Детски болести“, работеща на допълнителен трудов 

договор - на 4 часа, като изпълнител на клинични пътеки. 

1.3. С включване в Приложение I на един лекар – д-р Антоанета 

Гочева-Илинчева – специалист по „Инфекциозни и паразитни болести“, 

работеща на допълнителен трудов договор - на 4 часа, като изпълнител на 

клинични пътеки. 

2. Възлага на управителя на НЗОК чрез директора на РЗОК – Пазарджик по 

изключение да сключи договор с МБАЛ „Проф. Димитър Ранев“ ООД, гр. 

Пещера за оказване на болнична медицинска помощ, с оглед 

необходимостта от осигуряване на достъпност и своевременност на 

болничната медицинска помощ за населението в областта. 
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ЗА – доц. Михаил Околийски, проф. Илко Гетов, Георги Клисурски, проф. 

Григор Димитров, Тодор Воденичаров, адв. Пламен Таушанов. 

ПРОТИВ – няма. 

ВЪЗДЪРЖАЛИ СЕ – няма. 

ДОЦ. МИХАИЛ ОКОЛИЙСКИ: Четвърта точка от дневния ред е - 

Отмяна на Методика за условията и реда за заплащане от НЗОК на 

лекарствените продукти, прилагани в болничната медицинска помощ, 

извън цената на съответните клинични пътеки/амбулаторни процедури, 

приета с решение № РД-НС-04-78/02.10.2023 г. 

АДВ. ПЛАМЕН ТАУШАНОВ: Ако може, управителят съвсем 

накратко да го представи, защото ние сме го чели. Знаем за какво става 

дума. Просто разликата. 

ПРОФ. ГРИГОР ДИМИТРОВ: Продължаваме да работим по стария 

начин. 

СТАНИМИР МИХАЙЛОВ: Приетата от Надзорния съвет на 

Националната здравноосигурителна каса Методика, в изпълнение на 

отменената разпоредба, е необходимо да се отмени с ново решение на 

Надзорния съвет поради отпадане на правното основание за приемане на 

същата - отмяната на § 15, т. 1 от Преходни и заключителни разпоредби на 

Закона за бюджета на НЗОК за 2023 г. влиза в сила от 1 октомври 2023 г. 

В мотивите е записано, че Методиката не може да произведе правно 

действие поради промяна на правното основание за нейното приемане от 

Надзорния съвет на НЗОК.  

АДВ. ПЛАМЕН ТАУШАНОВ: Да вървим към предложение за 

решение. 

СТАНИМИР МИХАЙЛОВ: С оглед на горепосоченото предлагам 

Надзорният съвет на Националната здравноосигурителна каса да отмени 
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приетата с решение от 02.10.2023 г. Методика за условията и реда за 

заплащане от Националната здравноосигурителна каса на лекарствените 

продукти, прилагани в болничната медицинска помощ, извън цената на 

съответните клинични пътеки/амбулаторни процедури, считано от 

01.10.2023 г. на основания § 1, т. 1 от Закона за изменение и допълнение на 

Закона за бюджета на Националната здравноосигурителна каса за 2023 г., 

който е в сила от 01 октомври 2023 г. И с оглед горепосоченото представям 

предложение до Надзорния съвет да се произнесе и относно реда за 

заплащане на лекарствените продукти, прилагани в болничната медицинска 

помощ, които се заплащат от Националната здравноосигурителна каса, 

извън стойността на оказаните медицински услуги, до приемане на 

методика по новия § 15а, ал. 2 от Закона за бюджета на Националната 

здравноосигурителна каса за 2023 г., който е в сила от 01.10.2023 г., като 

определи, че заплащането на лекарствените продукти, прилагани в 

болничната медицинска помощ, които се заплащат от НЗОК извън 

стойността на оказаните медицински услуги, ще се извършва по реда 

приложим до 01 август 2023 г. до приемане на методика на основание § 15а 

(това е новия параграф), ал. 2 от Закона за бюджета на Националната 

здравноосигурителна каса за 2023 г. Националната здравноосигурителна 

каса ще заплаща лекарствените продукти по т. 1 по цена, равна на цената, 

определена по реда на чл. 45, ал. 29а от Закона за здравното осигуряване, 

въз основа на приета на основание § 15а, ал. 2 от Закона за бюджета на 

Националната здравноосигурителна каса за 2023 г., влиза в сила от 1 

февруари 2024 г. Това са двете предложения. 

ПРОФ. ГРИГОР ДИМИТРОВ: Две неща ни казваш - отменяме 

методиката и плащаме по стария начин до 1 февруари 2024 г. 

СТАНИМИР МИХАЙЛОВ: В докладната е записано, че в момента 

има внесени два законопроекта и очакваме Народното събрание… 
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ГЕОРГИ КЛИСУРСКИ: Т.е., новата методика би била при 

приемане на едно от тези две предложения за тяхно видоизменение, нали 

така? 

СТАНИМИР МИХАЙЛОВ: Ако не приемат в този срок някое от 

тези две предложения, ние ще трябва да приемем методика. 

ДОЦ. МИХАИЛ ОКОЛИЙСКИ: Колеги, подлагам на гласуване. 

Който е съгласен с това предложение, моля да гласува. Приема се с 6 гласа 

„за“. 

По т. 4 от дневния ред 

НАДЗОРНИЯТ СЪВЕТ 

РЕШИ: 

1. Отменя свое решение № РД-НС-04-78/02.10.2023 г., с което е приета и е 

възложено на управителя да обнародва в „Държавен вестник“ „Методика 

за условията и реда за заплащане за заплащане от НЗОК на 

лекарствените продукти, прилагани в болничната медицинска помощ, 

извън цената на съответните клинични пътеки/амбулаторни процедури“. 

2. До приемане на Методика на основание § 15а, ал. 2 от Преходни и 

заключителни разпоредби на Закона за бюджета на Националната 

здравноосигурителна каса за 2023 г. (Нов – ДВ, бр. 87 от 2023 г., в сила от 

1.10.2023 г.), заплащането на лекарствените продукти по чл. 1, ал. 2 ред 

1.1.3.5.4. от Закон за бюджета на Националната здравноосигурителна каса 

за 2023 г., прилагани в болничната медицинска помощ, които се заплащат 

от НЗОК извън стойността на оказваните медицински услуги, ще се 

извършва по реда, приложим до 1 август 2023 г.  

3. Националната здравноосигурителна каса от 1 февруари 2024 г. заплаща 

лекарствените продукти по т. 2 по цена, равна на цената, определена по 

реда на чл. 45, ал. 29а от Закона за здравното осигуряване, въз основа на 
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приета на основание § 15а, ал. 2 от Преходни и заключителни разпоредби 

на Закона за бюджета на Националната здравноосигурителна каса за 2023 г. 

(Нов – ДВ, бр. 87 от 2023 г., в сила от 1.10.2023 г.) методика.  

ЗА – доц. Михаил Околийски, проф. Илко Гетов, Георги Клисурски, проф. 

Григор Димитров, Тодор Воденичаров, адв. Пламен Таушанов. 

ПРОТИВ – няма. 

ВЪЗДЪРЖАЛИ СЕ – няма. 

ДОЦ. МИХАИЛ ОКОЛИЙСКИ: Точка 5 от дневния ред е - 

Определяне на представители за изготвяне и съгласуване съвместно с 

представители на Българския фармацевтичен съюз на акта по чл. 45, ал. 17 

от Закона за здравното осигуряване. 

СТАНИМИР МИХАЙЛОВ: Предложени са 9 представители, както 

и резервни такива. Това са представители на различни дирекции. Основно 

са представители от дирекция „Лекарствени продукти, медицински 

изделия, диетични храни и помощни средства“" има и представители на 

дирекции „Контрол върху дейността по задължителното здравно 

осигуряване“, „Бюджет и финансови параметри“, „Информационни 

технологии и системи за здравноосигурителни плащания“, „Финансово-

счетоводни дейности“ и „Правна“. 

ДОЦ. МИХАИЛ ОКОЛИЙСКИ: Колеги, който е съгласен с така 

предложените 9 членове и 9 резервни членове, моля да гласува. 

ПРОФ. ГРИГОР ДИМИТРОВ: Една добавка само. Ние често 

гласуваме такива комисии, участници, но не знаем какво са свършили. 

Затова трябва да ни информират, Надзорния съвет, защото ние сме ги 

упълномощили. Най-малкото да ни информират какво са направили. В 

противен случай упълномощаваме, но от тук нататък – нищо. 

АДВ. ПЛАМЕН ТАУШАНОВ: Да ни информират какво са решили. 
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СТАНИМИР МИХАЙЛОВ: Накрая ще изготвят и ще съгласуват 

Условия и ред, които после ще Ви бъдат представени заедно с доклад за 

извършената дейност. 

ПРОФ. ГРИГОР ДИМИТРОВ: Затова предлагам да видим 

резултата, а не само да утвърдим комисията. 

СТАНИМИР МИХАЙЛОВ: Ще внесем информацията с доклад. 

По т. 5 от дневния ред 

НАДЗОРНИЯТ СЪВЕТ 

РЕШИ: 

І. Отменя свое решение № РД-НС-04-105 от 28.09.2022 г. 

ІІ. Определя 9 (девет) представители на НЗОК, които съвместно с 9 (девет) 

представители на Българския фармацевтичен съюз (БФС), определени от 

Управителния съвет на БФС, да изготвят и съгласуват Условия и ред за 

сключване на индивидуални договори за заплащане на лекарствени 

продукти по чл. 262, ал. 6, т. 1 от ЗЛПХМ, на медицински изделия и на 

диетични храни за специални медицински цели, между директора на РЗОК 

и притежателите на разрешение за търговия на дребно с лекарствени 

продукти, или изменение на действащите Условия и ред, както следва: 

1. Владимир Иванов Афенлиев – директор на дирекция ЛПМИДХПС; 

2. Зоя Крачунова Вълева – директор на дирекция ФСД; 

3. Милена Стефчова Цонева – началник на отдел ДТД в дирекция 

ЛПМИДХПС; 

4. Вирджиния Костадинова Вълкова – началник на отдел ЛП в дирекция 

ЛПМИДХПС; 

5. Кирил Иванов Обрешков – главен юрисконсулт в дирекция 

ЛПМИДХПС; 



35 

 

6. Светла Стоянова Димитрова – главен юрисконсулт в дирекция 

„Правна“; 

7. Евгения Иванова Стойчева – главен експерт в дирекция БФП; 

8. Антон Благоев Величков – главен експерт в дирекция ИТСЗОП; 

9. София Герасимова Георгиева – главен експерт в дирекция КДЗЗО. 

Резервни представители: 

Лъчезара Божидарова Манева – началник на отдел ИОАКЛ в 

дирекция ИТСЗОП; 

Иванка Кирилова Тодорова – главен експерт в дирекция БФП; 

Ася Михайлова Симеонова – главен експерт в дирекция 

ЛПМИДХПС; 

Сашо Митов Ганов – главен експерт в дирекция КДЗЗО; 

Павлинка Игнатова Павлова – главен експерт в дирекция ФСД; 

Ива Димитрова Калугерова – главен експерт в дирекция 

ЛПМИДХПС; 

Диана Христова Колева – главен юрисконсулт в дирекция 

ЛПМИДХПС; 

Д-р Елена Илиева Тотева – Тодорова – главен експерт в дирекция 

ЛПМИДХПС; 

Насие Сабриева Асипова – старши експерт в дирекция ЛПМИДХПС. 

IIІ. Възлага на управителя на НЗОК да сформира работна група с 

определените по т. ІІ представители на НЗОК, които заедно с определените 

9 (девет) представители от Управителния съвет на Българския 

фармацевтичен съюз, да изготвят и съгласуват в определения срок Условия 
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и ред с изискуемото законово съдържание или изменение на действащите 

Условия и ред. 

ІV. Възлага на управителя на НЗОК, на основание чл. 45, ал. 18 от Закона за 

здравното осигуряване, да обнародва в „Държавен вестник“ Условията и 

редът. 

ЗА – доц. Михаил Околийски, проф. Илко Гетов, Георги Клисурски, проф. 

Григор Димитров, Тодор Воденичаров, адв. Пламен Таушанов. 

ПРОТИВ – няма. 

ВЪЗДЪРЖАЛИ СЕ – няма. 

ДОЦ. МИХАИЛ ОКОЛИЙСКИ: Шеста точка от дневния ред е - 

Обявяване на обществена поръчка с предмет: „Избор на доставчик на 

активна нетна електрическа енергия и координатор на балансираща група 

за ниско напрежение за обекти на ЦУ на НЗОК, СЗОК и РЗОК – София 

област“. 

СТАНИМИР МИХАЙЛОВ: Получиха са забележки от страна на 

Националната агенция за приходите. Всички те са отразени в 

документацията. Обществената поръчка е на стойност в размер на 210 хил. 

лв. без ДДС и съответно 252 хил. лв. с ДДС. Тази обществена поръчка се 

налага, тъй като предстои изтичане на договора, който имаме за доставка на 

електрическа енергия, на 31 януари 2024 г. Междувременно в изпълнение 

на решение на Надзорния съвет е изпратена заявка до Централния орган за 

покупки в Министерство на финансите за централизирана обществена 

поръчка със същия предмет. Но към настоящия момент процедурата не е 

обявена. Това е причината сега да обявим обществена поръчка, която е до 

обявяване на централизираната обществена поръчка и тя е с прогнозна 

стойност 210 хил. лв. без ДДС. 



37 

 

ДОЦ. МИХАИЛ ОКОЛИЙСКИ: Има ли някакви коментари, 

колеги, по точката? 

ГЕОРГИ КЛИСУРСКИ: За колко години е договорът? 

СТАНИМИР МИХАЙЛОВ: Заложено е до сключване на 

централния договор. Т.е., във всеки един момент можем да се откажем… 

ПРОФ. ГРИГОР ДИМИТРОВ: До приемането на централизираната 

поръчка. 

ГЕОРГИ КЛИСУРСКИ: Тази стойност от 210 хил. лв. за какъв 

период е? За месец, за три, за шест? 

СТАНИМИР МИХАЙЛОВ: За определяне на прогнозната стойност 

на поръчката са извършени анализи и проучвания, като е установено, че 

средната цена за 1 MWh нетна електрическа енергия на Българската 

независима енергийна борса за периода октомври 2022 г. – септември 2023 

г. е приблизително 268,00 лв. без ДДС. Стойността на нетната енергия за 

период от 1 година може да се определи в размер на 144 720,00 лв. без 

ДДС. Към тази стойност следва да се добавят и регулаторно определените 

цени за мрежови услуги, определената с решение на Комисия за енергийно 

и водно регулиране такса „задължения към обществото“, акциз, както и 

фиксираната търговска надбавка, предложена от изпълнителя по договора. 

С оглед на горното и след извършване на съответните изчисления общата 

прогнозна стойност на обществената поръчка е определена в размер на 

210 000,00 лв. без ДДС, съответно 252 000,00 лв. с ДДС за период от една 

година. 

ГЕОРГИ КЛИСУРСКИ: Т.е., това е цената за една година. 

ПРОФ. ГРИГОР ДИМИТРОВ: Но може да я прекратим, когато 

Министерство на финансите сключи централизирана поръчка. 
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СТАНИМИР МИХАЙЛОВ: Поръчката е със срок на изпълнение до 

настъпване на някое от следните обстоятелства, в зависимост от това, кое 

от обстоятелствата настъпи първо: до изтичане на 12 месеца, считано от 

датата на потвърждение на първия товаров график за доставка на 

електрическа енергия или до достигане на прогнозната стойност от 210 хил. 

лв. без ДДС; и третото е - до датата на потвърждение на първия товаров 

график за доставка на електрическа енергия, след сключване от страна на 

НЗОК на договор с изпълнител, след проведена процедура на вътрешен 

конкурентен избор, в резултат на сключено Рамково споразумение от 

Централния орган за покупки към Министерство на финансите, след 

проведена централизирана обществена поръчка за доставка на електрическа 

енергия за органите на изпълнителната власт и техните администрации. 

Т.е., имаме клауза за прекратяване на договора. 

ГЕОРГИ КЛИСУРСКИ: В момента горе-долу колко ни излиза 

токът за една година? 

ПРОФ. ГРИГОР ДИМИТРОВ: Тук има една клауза, която много 

внимателно трябва да я гледаме, че ако прекалено се вдигне цената на тока, 

тогава лимитът 210 хил. лв. се изчерпва и трябва да отиваме към нов 

договор. Тук това нещо предвидливо е предвидено, защото с тези войни и 

други неща никой не може да ни гарантира, че цената на тока ще бъде 

константа. 

Д-Р ЙОРДАНКА ПЕНКОВА: За периода октомври 2022 г. – 

септември 2023 г. 144 720 лв. е стойността. Това е без ДДС. 

ДОЦ. МИХАИЛ ОКОЛИЙСКИ: Колеги, който е съгласен с така 

подготвеното предложение за откриване на обществената поръчка, моля да 

гласува. 
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ПРОФ. ГРИГОР ДИМИТРОВ: Предлагам г-н Клисурски да 

съдейства Министерство на финансите да сключи договор по-бързо и 

тогава работата ще стане по-лесна. 

ГЕОРГИ КЛИСУРСКИ: Аз съм „въздържал се“ по тази точка. 
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По т. 6 от дневния ред 

НАДЗОРНИЯТ СЪВЕТ 

РЕШИ: 

1. Разрешава откриването и провеждането на открита процедура за 

възлагане на обществена поръчка с предмет: „Избор на доставчик на 

активна нетна електрическа енергия и координатор на балансираща група 

за ниско напрежение за обекти на ЦУ на НЗОК, СЗОК и РЗОК – София 

област“ с прогнозна стойност до 210 000,00 лв. (двеста и десет хиляди лева) 

без ДДС. 

2. Възлага на управителя на НЗОК да организира провеждането на 

процедурата по т. 1 и да сключи договор с определения изпълнител, със 

срок на изпълнение до настъпване на някое от следните обстоятелства, в 

зависимост от това, кое от обстоятелствата настъпи първо: 

- до изтичане на 12 (дванадесет) месеца, считано от датата на 

потвърждение на първия товаров график за доставка на електрическа 

енергия; 

- до достигане на прогнозната стойност по т. 1; 

- до датата на потвърждение на първия товаров график за доставка на 

електрическа енергия, след сключване от страна на НЗОК на договор с 

изпълнител, след проведена процедура на вътрешен конкурентен избор, в 

резултат на сключено Рамково споразумение от Централния орган за 

покупки (ЦОП) към Министерство на финансите, след проведена 

централизирана обществена поръчка за доставка на електрическа енергия 

за органите на изпълнителната власт и техните администрации. 

ЗА – доц. Михаил Околийски, проф. Илко Гетов, проф. Григор Димитров, 

Тодор Воденичаров, адв. Пламен Таушанов. 

ПРОТИВ – няма. 



41 

 

ВЪЗДЪРЖАЛИ СЕ – Георги Клисурски. 

ДОЦ. МИХАИЛ ОКОЛИЙСКИ: В точка Разни има доклад от 

комисия. 

СТАНИМИР МИХАЙЛОВ: Това е за сведение. Това е доклад от 

извършената дейност от комисията по изготвяне на Списък с диетични 

храни за специални медицински цели, заплащани напълно или частично от 

НЗОК. С решение на Надзорния съвет от 29.09.2023 г. са добавени нови 

диагнози в „Списък със заболявания, за чието домашно лечение НЗОК 

заплаща напълно или частично лекарствени продукти, медицински изделия 

и диетични храни за специални медицински цели“, като по този начин вече 

са включени цитираните в доклада от комисията диагнози. Допълнението в 

Списъка на заболяванията е обнародвано в „Държавен вестник“ на 

31.10.2023 г. Срокът за работа на комисията, която има за задача да изготви 

Спецификация за изготвяне на Списък с диетични храни за специални 

медицински цели, заплащани напълно или частично от НЗОК е удължен до 

03.11.2023 г., за да може да се включат и новите диагнози, които ще се 

заплащат от 01 януари 2024 г. Предстои договаряне с фирмите. 

АДВ. ПЛАМЕН ТАУШАНОВ: Искам да поставя един въпрос във 

връзка с постъпило писмо до Надзорния съвет от д-р Андреев, директор на 

Районен Център за Трансфузионна Хематология – Плевен, който е получил 

ревизионен акт от НАП, защото не признавали ценоразписа, който е 

поставен в съответствие с НРД. Може ли юристите да ни дадат становище? 

Д-Р ЙОРДАНКА ПЕНКОВА: Писмото постъпи вчера. Колегите 

още работят по него. Становището ще Ви бъде предоставено. 

ПРОФ. ГРИГОР ДИМИТРОВ: Този материал не сме го получили и 

не смятам, че трябва да се разглежда. 
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ДОЦ. МИХАИЛ ОКОЛИЙСКИ: Колеги, поради изчерпване на 

дневния ред, закривам заседанието на Надзорния съвет. Благодаря Ви за 

участието. 

Заседанието приключи в 17.15 часа 
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